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Vragen van de leden Von Martels en Van der Molen (beiden CDA) aan de 
Minister van Infrastructuur en Waterstaat over het bericht dat de vaarweg naar 
Ameland geen karrenspoor moet worden (ingezonden 19 februari 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Vaarweg Ameland moet geen karrenspoor worden»?1 

Vraag 2
Deelt u de zorgen die de gemeente Ameland en de rederij Wagenborg 
hebben over de bereikbaarheid van het eiland? 

Vraag 3
Is het u bekend dat de veerboten vaak niet op tijd kunnen varen, omdat er 
niet genoeg water staat in de geul of bij de veerdam bij Holwerd, zodat de 
boot niet kan aanmeren? Zo ja, wat is uw visie daarop? Tot welke mate is het 
acceptabel dat veerboten uitvallen? 

Vraag 4
Wat is de prognose voor Ameland wat bereikbaarheid betreft? Deelt u de 
visie dat het eiland over vijf jaar misschien niet meer bereikbaar is, als er niet 
ingegrepen wordt? 

Vraag 5
Deelt u de visie dat het onacceptabel zou zijn als de veerboten alleen nog 
maar met hoog water kunnen varen? 

Vraag 6
Kunt u aangeven wat de belemmeringen zijn die een snelle oplossing in de 
weg staan? 

Vraag 7
Deelt u de visie van de burgemeester van Ameland dat de vaarroute gezien 
moet worden als een openbare weg en dat het Rijk ervoor moet zorgen dat 
het eiland bereikbaar blijft? Zo nee, waarom niet?

1 Website Omrop Fryslân, 5 februari 2018 (https://www.omropfryslan.nl/nieuws/787882-
burgemeester-vaarweg-ameland-moet-geen-karrenspoor-worden)
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